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Rada Miasta i Gminy Kórnik

Pan

Przemysław Pacholski

Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik

Wniosek

w sprawie wyrównania poboczy przy ul. Szkolnej w Borowcu

Szanowny Panie Burmistrzu,

zwracam się z uprzejmą prośbą o podjęcie działań celem wyrównania poboczy przy 

ul. Szkolnej w Borowcu (przy "płytach").

Niedawno ruszyła długo oczekiwana inwestycja dotycząca budowy kanalizacji w 

miejscowościach Skrzynki i Borowiec (ul. Szkolna). Po zakończeniu oczekiwana jest wymiana 

nawierzchni na ul. Szkolnej. Jednak budowa potrwa jeszcze bardzo długo a stan poboczy jest 

w fatalnym stanie co stwarza duże zagrożenie dla samochodów a także rowerzystów. 

Niebezpieczne sytuacje powstają szczególnie po ulewach kiedy to wielkie dziury są zalane 

wodą i nie widać podłoża.

W związku z powyższym zwracam się z prośba o pilne interwencyjne rozwiązanie 

problemu.

Z poważaniem


